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4 Durf kwetsbaar te zijn
Het is belangrijk om vanuit gelijkwaardigheid samen te werken en open te staan voor de ander.

5 Realiseer dat niet alles maakbaar is 
Niet alles wat iedereen kan en wil realiseren kan daadwerkelijk georganiseerd worden
Aanvaarden dat we niet overal invloed op hebben
Maak geen beloftes die je niet kan waar maken.

6 Laat weten wat je hebt gedaan
Het verhaal van de totstandkoming van de business case is inmiddels op twee congressen gedeeld. Een 
mooie gelegenheid om ervaringen te delen en tegelijk een mooi moment voor de Klankbordgroepleden om 
elkaar in levenden lijve te zien. 

7 Werk samen met een Klankbordgroep 
Je krijgt een meerstemmig, gelaagd en inzichtvol perspectief met handzame rode draden. 

En nu? 
Sanne zei: “Ook als het Sterk Thuis er niet zou komen, dan nog is de samenwerking waardevol.” En dat klopt. 
Maar begin 2024 is de stand van zaken dat er een pand gevonden is en dat er gewerkt gaat worden aan een 
Sterk Thuis voor Stichting Sterk Huis.  

Deze mensen hebben meegewerkt (en zijn geïnterviewd)
Heleen van der Zee en Sanne Lubbers van Q Consult Zorg en Sjoek de Vries van ZeBra netwerk JOP zijn 
geïnterviewd. In de Klankbordgroep zitten meer mensen dan er zijn geïnterviewd. Niet iedereen van de 
Klankbordgroep die we hebben gesproken wilde met de eigen naam vermeld worden. Daarom hebben we 
ervoor gekozen ze allemaal een fi ctieve naam te geven. 

ZeBra Netwerk JOP
zebra-netwerk.nl
ZeBra-BEN@sjoekdevries.nl
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